
Verslag ledenvergadering WMB 21-04-2022 

 
Aanwezig: 15 leden, waaronder drie bestuursleden en één kandidaat bestuurslid. 
Afgemeld: zeven leden, waaronder één bestuurslid en één kandidaat bestuurslid. 
 
Opening 
Voorzitter John Boeren heet de aanwezigen welkom. Hij begint met het voorstellen van de mensen 
achter de bestuurstafel. Bestuurslid Pieter van de Sanden is ziek. Vervolgens memoreert hij de 
ontwikkelingen in de afdeling sinds oktober vorig jaar en spreekt van een doorstart of heroprichting 
van de afdeling WMB. 
 
Vaststellen van de agenda 
De aanwezigen gaan akkoord met de agenda zoals die is voorgesteld. 
 
Mededelingen 
Voorzitter John Boeren en secretaris Frans Roelvink nemen de lijst met de verschillende 
mededelingen door.  
Allereerst wordt het overlijden gemeld van de heer Robert Spong. Hij was met bijna 73 jaar 
lidmaatschap het langste lid van de NGV. In 2019 is hij gehuldigd voor zijn 70 jarig lidmaatschap. 
Verder maakt de voorzitter melding van de vernieuwde website en de nieuwe Facebook pagina van 
de afdeling. De secretaris geeft de linken door. Binnenkort wordt ook de vernieuwde landelijke website 
gepresenteerd. 
Vanwege de financiële situatie wordt binnenkort de huur van het pand in Weesp opgezegd, waar tot 
nu toe digitaliseringsprojecten van de NGV plaatsvonden. Die gaan door in Bunnik of door vrijwilligers 
thuis.  
De voorzitter blikt terug op de IT-problemen van het afgelopen jaar. Hij meent dat er nu een streep 
onder gezet kan worden, maar merkt ook op dat het hoger beroep nog loopt. Belangrijk is, dat het 
bestuur via zogeheten IT-governance een beter beheer heeft gekregen over de IT-werkzaamheden. 
Hiermee wordt voorkomen wat er de afgelopen jaren binnen de NGV is gebeurd, met mogelijk een 
schadepost van ongeveer € 150.000. 
De afgelopen tijd hebben zich problemen voorgedaan met het versturen van de landelijke nieuwsbrief 
en de digitale versie van ons afdelingsblad Van Bosch tot Bergen. Die problemen lijken nu opgelost. 
De voorzitter geeft een kort verslag van het voorzittersoverleg, dat in maart heeft plaatsgevonden. 
In dit overleg werd de strategie en het beleid van de NGV voor de toekomst besproken. 
De secretaris deelt nog verder mee, dat op zaterdag 25 juni aanstaande het Famillement in 
Amsterdam zal plaatsvinden. De NGV is daar aanwezig met een grote stand. 
Verder maakt hij melding van de basiscursus genealogie die door de NGV is ontwikkeld en waarover 
onlangs in Gens Nostra een artikel is verschenen. De afdeling kan die cursus nog niet aanbieden, 
omdat we niet beschikken over een cursusleider. 
Bestuurslid Peter van Hout meldt dat de redactie van het afdelingsblad behoefte heeft aan schrijvers. 
Hij meent dat dit belangrijk is voor de continuïteit. 
Tot slot merkt de voorzitter op, dat we als bestuur via Zoom met elkaar vergaderen, vanwege de 
reisafstanden van de verschillende bestuursleden.  
 
Uitbreiding bestuur 
De voorzitter geeft aan dat het belangrijk is om het bestuur uit te breiden vanwege de draagkracht en 
de denkkracht van het bestuur. Door de uitbreiding kunnen er meer activiteiten worden opgepakt. 
De aanwezige heer Piet Vermunt stelt zich vervolgens voor en licht zijn motivatie toe. 
De voorzitter beschrijft in het kort de andere kandidaat, de nu afwezige heer Ad Kerremans. 
De vergadering stemt in met de voordracht van de twee kandidaten. 
De voorzitter feliciteert Piet Vermunt en nodigt hem uit om achter de bestuurstafel plaats te nemen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
Voorbereiding algemene vergadering 
De voorzitter verontschuldigt zich voor het ontbreken van de stukken. Er was uitgegaan van de 
gedachte dat ze op de landelijke website geplaatst zouden worden, waar ze voor de leden 
beschikbaar zouden zijn. 
Hij geeft de secretaris het woord, die een beschrijving geeft van alle stukken. 
Het verslag van de vorige AV, gehouden op 21 november 2021 wordt gekenmerkt door een open 
discussie van de te behandelen onderwerpen. Aan het slot wordt dan ook de conclusie getrokken, dat 
de vergadering in een prettige en constructieve sfeer is verlopen. 
In het jaarverslag over 2021 stonden twee zaken centraal: corona en de financiële situatie. 
Daarnaast wordt in het verslag onderwerpen besproken, zoals de nieuwe wet bestuur en toezicht 
rechtspersonen, de heroprichting van afdelingen, de beschrijving van de collecties, de situatie rondom 
het verenigingscentrum en de ontwikkeling van de nieuwe basiscursus genealogie. Uiteraard wordt de 
zorg uitgesproken over het dalend ledental van de NGV. 
Aan het slot worden de vele vrijwilligers van de NGV bedankt voor de inzet in de afgelopen periode. 
De jaarrekening van de NGV wordt gedomineerd door een negatief resultaat in 2020. Gelukkig is de 
situatie in 2021 verbeterd. De kosten voor het drukken en verzenden van Gens Nostra zijn gedaald, 
alsmede de huisvestingskosten. 
Bij de stukken voor de algemene vergadering zijn ook diverse IT-rapportages, met veel aandacht voor 
interne processen en kosten. Er wordt melding gemaakt dat de functionele en technische kwaliteit van 
de huidige websites als slecht tot matig worden beoordeeld en bovendien erg kostbaar van opzet. 
Ook is er een rapportage rondom de digitalisering van NGV bronnen, zoals de familieadvertenties, de  
bidprentjes en de digitale stamboomcontainers. Alle circa 1,2 miljoen bidprentjes zijn gescand, maar 
helaas nog niet voor raadpleging beschikbaar. Tot slot wordt opgemerkt, dat er geen gescande 
exemplaren beschikbaar zijn van Gens Nostra en van de afdelingsbladen. 
 
Vanuit de vergadering worden geen opmerkingen gemaakt op hetgeen door de secretaris is verwoord. 
 
De voorzitter komt bij de bespreking van de afgevaardigde namens de afdeling naar de komende 
Algemene Vergadering. Hij licht toe, waarom het afdelingsbestuur hem wil voordragen. 
De vergadering gaat akkoord met de voordracht. 
Als reserve, voor het geval, dat de voorzitter verhinderd is, wordt Pieter van de Sanden voorgesteld en 
door de vergadering akkoord bevonden. 
Tot slot gaat de vergadering akkoord met het mandaat van de vertegenwoordiger, wat inhoudt, dat hij 
naar welbevinden mag handelen. 
 
Activiteiten 2022 
De voorzitter geeft een toelichting. 
Hij is van mening dat het belangrijk is wat de aanwezigen zelf willen, het bestuur wil inspelen op 
activiteiten waar behoefte aan is. 
Er kunnen traditionele bijeenkomsten op een middag of een avond worden gehouden, maar er kan 
ook een themadag worden georganiseerd. 
Hij benadrukt, dat het lastig is om iedereen naar de zin te maken. 
Vanuit de vergadering wordt nauwelijks gereageerd. 
De voorzitter zal zorgen voor een oproep in de nieuwsbrief en het afdelingsblad en vraagt de 
aanwezigen het bestuur te laten weten, wat men wil. 
 
Wat verder ter tafel komt / rondvraag 
De voorzitter meent dat er geen verschil is tussen beide agendapunten. 
Er wordt vanuit de vergadering geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 
 
Sluiting 
De voorzitter bedankt de aanwezigen voor de inbreng en sluit de vergadering. 
 


